
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: I/7705.

Benyújtás dátuma: 2024-03-12 09:19

Parlex azonosító: H8FU28O40001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Hegedüs Andrea (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Hogy lehet?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Remélem Ön is egyetért velem abban, hogy minden gyermek egyenlő, bárhová született, bármikor,
és  bizony,  bármilyen  iskolába  jár.  Ezt  gondoltuk  akkor  is,  amikor  azt  mondtuk,  hogy  nem
költhetnek háromszor annyi pénzt egy egyházi iskolába járó diákra, mint egy állami iskolába járóba.
Azonban ez akkor is igaz, amikor arról van szó, hogy az egyházi iskolába járó gyerekek sokkal
nagyobb veszélynek vannak kitéve, mint az állami iskolába járó társaik. Ennek a veszélynek az
egyik fő okozója Balog Zoltán, a Református Egyház korábbi feje. Hiába mondott le azonban az
egyháza vezető pozíciójáról, a Dunamelléki Református Egyházkerület vezetőjeként még mindig 23
óvodáért és 23 általános iskoláért felelős. Teszi ezt úgy, hogy közben a saját hívei előtt úgy beszélt a
református közösségbe befurakodott pedofilokról és pedofilsegítőkről, hogy – idézem – még „Jézus
tanítványai  is  hibáztak”,  sőt,  a  reformátusoknál  „a  kutyából  is  lesz  szalonna”.  Értik,
Képviselőtársaim?  Balog  lényegében  kimondta,  hogy  akár  a  pedofilok  is  foglalkozhatnak
gyerekekkel.

Aztán  ott  van  még  Sz.  atya  is,  aki  kislányok  nadrágjába  nyúlkált  egy  gyermekotthonban,  és
személyesen a Görögkatolikus Egyház feje, Kocsis Fülöp védte meg őt a következményektől. Nem
is  beszélve  a  kormány  kedvencszerzeteséről,  Böjte  Csabáról,  akinek  gyermekotthonaiban  egy
felügyelő 10 évig büntetlenül zaklatta a gyerekeket.

Képviselőtársaim, itt már jóval többről van szó, mint egy-egy elszigetelt esetről. Magyar gyerekek
lelki és testi épsége forog kockán, ha olyan elkötelezett pedofilsegítőkre vannak rábízva, mint Balog
Zoltán és társai. Pedig ők nem tehetnek róla, hogy éppen az ő iskoláikba járnak! Az ő védelmük
nem az egyház, hanem az állam felelőssége, főleg, miután az egyház inkább csak veszélyezteti őket.

Úgy gondolom, ezek után egyértelmű: az Árnyékkormány gyermekvédelmi programja alapján egy
független  szakemberekből  álló  vizsgálóbizottságnak  ki  kell  vizsgálnia,  hogy  történtek-e



visszaélések gyerekekkel szemben az egyházi óvodákban és iskolákban. Nem hagyhatjuk, hogy az
orbáni pedofilhálózat veszélyeztesse a gyerekeket!

Kérdezem tehát Miniszter urat:

Tervezik, hogy átvilágítják az összes egyházi intézményt?

Hogyan felügyelhet 46 gyermekekkel foglalkozó intézményt Balog Zoltán, egy olyan ember, aki
szerint a pedofiloknak meg kell bocsátani, és a “kutyából is lesz szalonna”?

Várom válaszát!
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